



(وما أرسلناك إلا رحمة للعالمين)

And We have not sent you (O Mohammed), except as a mercy to the worlds

سورة الأنبياء: ١٠٧



About Us من نحن

Bee60 was established in 2017, Jeddah, Saudi Arabia with a youthful point of view and a modern state of mind for simplifying your tight schedule and busy life. We are dedicated to provide our clients with the best services to support their needs all over the Kingdom of Saudi Arabia.

تأسست شركة Bee60 في عام 2017، ومقرها جدة، المملكة العربية السعودية وتتمثل في كادر من الشباب يمتازون بوجهة نظر حديثة. ونحن ملتزمون بتزويد عملائنا بأفضل الخدمات لدعم احتياجاتهم في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية.

Mission رسالتنا





- Careful selection and recruitment of manpower with high efficiency in line with the needs of the client.
- Providing our staff with the sufficient tools to achieve our vision.
- Implementing an easy way to measure our clients satisfaction and understand their requirements.
 - الإختيار الدقيق وتوظيف القوى العاملة ذو الكفاءة العالية تماشياً مع احتياجات العميل.
 - 🖊 تزويد موظفينا بالأدوات اللازمة لتحقيق رؤية الشركة.
- 🖊 إيجاد وسيلة سهلة ومتميزة لقياس رضى عملائنا وفهم متطلباتهم.



"We **facilitate** our partner's processes towards their sustainability and goal achievements through **effective solutions** and **knowledge-driven strategies**."

نحن نسهل أعمال شركائنا نحو استدامتهم وتحقيق أهدافهم من خلال تقديم **حلول فعالة** واستراتيجيات قائمة على **المعرفة**.

Values Liouö



- ✓ To embrace change.
- To deliver our services with Honesty, Integrity, and Respect.
- Supporting Human Capitals development by following the ILO Regulations.
- Implementing a healthy, ambitious and motivated environment.
 - تبني التغير والتطوير في مجال تقديم الخدمات.
 - / المصداقية والنزاهة والإحترام.
 - / دعم وتطوير الموارد البشرية من خلال اتباع لوائح منظمة العمل الدولية (ILO).
 - تقديم بيئة صحية وطموحة ومحفزة للموظفين.





Manpower Consultancy استشارات القوم العاملة

- Identify the need of manpower for your company based on your industry and market.
- Providing consultancy services for the best use of the human resources to reduce the overwork for HR department.
- Providing consultancy services of legal and regulations of MOL.
 - تحديد احتياجات العميل من القوم العاملة بناء على متطلبات القطاع والسوق.
 - تقديم خدمات استشارية للموارد البشرية لتخفيف أعباء العمل والاستغلال الأمثل للموارد البشرية.
- 🖊 تقديم الخدمات الاستشارية بخصوص قوانين وأنظمة مكتب العمل.

HR Advisory Services استشارات الموراد البشرية

Conducting studies and data analytic to result in more efficiency of human resources, according to the rules & regulation of MOL

عمل دراسات لتحديد واستنباط الحلول اللازمة لزيادة كفاءة وانتاجية الموارد البشرية لدى العميل بما يتناسب مع أنظمة ولوائح وزارة العمل والتنمية الاجتماعية







Sponsorship transfer to Bee60 for the employees those under the client sponsorship, which reduce the cost of HR Department & improve the level of Netaqat

نقل خدمات العمالة من العميل إلى شركة خلية النحل، وإعادة تأجيرهم للعميل لرفع نسبة النطاقات الخاصة بالعميل وخفض التكاليف

Brokerage: Bee60 provides overseas recruitment manpower under the client visas

الوساطة: عن طريق القيام بجميع إجراءات الإستقدام الخارجي للتأشيرات المتعلقة بالعميل



Overseas Recruitment: whether directly under Bee60 sponsorship or through Mega recruitment companies

استقدام العمالة: سواء باستقدام مباشر عن طريق Bee60 أو غير مباشر وذلك عن طريق التعامل مع شركات الإستقدام المحلية

Project Based Recruitment: Providing manpower and consultation services for a sort term projects to fulfill the client's needs.

التوظيف علم أساس المشروع: تقديم، خدمات التوظيف والإستشارات لمشروع معين خلال فترة زمنية محددة لدعم وتلبية احتياجات العميل



Buildings services plays an essential role in keeping the value and quality of the building and its longevity, as regular and continuous services enhance the ability to early diagnoses to take the proper action. The Facilities Management and Maintenance Services that we provide at Bee60 includes:

- Electrical Works
- Air-Conditioning Services
- Cleaning Services
- Manpower Supply

- Plumbing Services
- Paint Works
- Tiling Works

تلعب صيانة المبانب والمرافق دوراً هاماً فب الحفاظ علم قيمة وجودة المبنى من الاستهلاك، حيث أن الصيانة الدورية والمتابعة المستمرةتعزز من سرعة اكتشاف مواقع الخلل فب وقت مبكر لاتخاذ الإجراء اللازم. خدمات إدارة وصيانة المرافق التب تقدمها شركة خلية النحل تشمل:

- خدمات السباكة
- أعمال الدهان
- أعمال التبليط
- الأعمال الكهربائية
 - خدمات التكييفُ
- خدمات التنظيف
- إعدادات القوى العاملة



At Bee60, we are always looking forward to exceed our competitors by meeting our client's expectations. Therfore, we always aim to strengthen our weaknesses and keep improving our strength to reach our ultimate goals.

في شركة Bee60، نحن دائما نسعب للتفوق ولتجاوز منافسينا وذلك عن طريق تلبية متطلعات عملائنا. لذلك نهدف دائما لتقوية نقاط الضعف لدينا والعمل باستمرارية لتطوير وتقوية نقاط قوتنا للوصول لأهدافنا المنشودة.

Our Strength ممیزاتنا







Flexibility المرونة



Integrity النزاهة



Efficiency الكفاءة

Our Partners شركائنا في النجاح







































Our Contact

تواصل معنا

Bee Hive for Maintenance & Cleaning

info@bee60.com

3988 Fayd Ar Rahmah - Ar Ruwais Dist. Unit No. 404 leddah 23213 - 6354 Kingdom of Saudi Arabia

شركة خلية النحل للصيانة والنظافة

info@bee60.com

٣٩٨٨ فيض الرحمة - حي الرويس وحدة رقم ٤٠٤ בבם שואשץ - שמשר المملكة العربية السعودية

علي سالم علي النهدي

أخصائي تسويق

0545786363

ali@bee60.com 🔀

محمد سعيد بادغيش

مساعد مدير قسم الصيانة

0546331644

m.badeghaish@bee60.com

أحمد علوب محمد الحامد

مساعد مدير قسم العمليات

0552508429









All rights are reserved to BeeHive for Maintenance & Cleaning © 2025 ۲۰۲۰ © جميع الحقوق محفوظة لشركة خلية النحل للميانة والنظافة

